
 
 

Motie: Fietspad Sonseweg 

 

Raadsvoorstel agendapunt nummer 8 Kadernota 2019 

 

De raad van de gemeente Laarbeek in vergadering bijeen op 5 juli 2018 

 

Overwegende dat: 

 fietspaden belangrijk zijn voor veiligheid en recreatie 

 door een goede en veilige fietsverbindingen het gebruik van de fiets wordt bevorderd 

 andere overheden (provincie Noord-Brabant) ook bijdragen aan het aanleggen van 

fietsverbindingen tussen verschillende dorpen. 

 

Constaterende dat 

 de drukke Sonseweg voor fietsers een zeer gevaarlijke weg is 

 de aanwonenden van de Sonseweg alleen via deze drukke weg het dorp Lieshout kunnen 

bereiken.  

 de Sonseweg een belangrijke route voor het autoverkeer is richting Eindhoven 

 in het Vijfpartijenakkoord Raadsprogramma 2018-2022 Handen ineen het aanleggen van 

fietspaden als een belangrijke mogelijkheid is om het drukke autoverkeer minder te laten stijgen 

 de bewoners aan de Sonseweg dagelijks bloot gesteld worden aan grote 

verkeersveiligheidsrisico’s 

 de kosten grofweg € 700 per strekkende meter zijn en dat op Laarbeeks grondgebied rekening 

gehouden moet worden met een afstand van 2,7 km. Hetgeen een investering noodzaakt van 

ongeveer 2 miljoen 

 tot aan het reeds aanwezig fietspad (gemeente Son en Breughel) dan nog een afstand resteert 

van ongeveer 800 meter dat grotendeels op grondgebied van de gemeente Nuenen ligt. 

 de provincie een subsidieregeling heeft voor dit soort fietspaden en dus kan bijdragen aan de 

realisering 

 realisering een hoge prioriteit verdient vanuit veiligheidsoverwegingen. 

 ook de fietsroute van de Eindhovense Brug naar de Deensehoek voor fietsers onoverzichtelijk en 

gevaarlijk is. Hierdoor ontstaan dagelijks gevaarlijke situaties.  

 

Draagt het college op 

 een haalbaarheidsonderzoek te doen naar de realisering van een fietspad van 3,5 meter breed 

(dubbel) langs de Sonseweg tot aan het bestaande fietspad in Son en Breughel 

 ook te onderzoeken hoe de veiligheid voor fietsers van de Eindhovense Brug tot aan de 

aansluiting van de Deensehoek kan worden verbeterd. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

4 juli 2018 

Namens fractie PNL 

Toon Brouwers 


